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امضا تفاهم نامه همکاری 
بین سازمان انتقال خون 
و بسیج جامعه زنان کشور

 ۸ برگ خط میرزا 
احمد نیریزی ۱۰ هزار 
پوند در لندن

خبر
رئیس فراکسیون ورزش مجلس: 

اجازه پرداخت غرامت ویلموتس 
از بیت المال را نمی دهیم

باید متخلفان و کسانی که باعث بروز 
اشتباهاتی در قرارداد ویلموتس شدند تاوان 
داده و غرامت را پرداخت کنند. نباید این 
زمانی  تا  شود.  داده  مردم  جیب  از  پول 
اجازه  هستیم  مردم  حقوق  مدافع  ما  که 
پرداخت غرامت از جیب مردم و بیت المال 

را نمی دهیم.
کرد:  اظهار  فروردین  محمدمهدی 
کمیسیون اصل ۹۰ جلسه ای با حضور وزیر 
فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیأت  ورزش، 
ویلموتس  پرونده  درباره  تا  داشت  خواهد 
آن  پرداخت  برای  شده  تعیین  غرامت  و 
بحث و بررسی صورت گیرد. باید موضوع 
از  برخی  افزود:  وی  شود.  شفاف  قرارداد 
اعضای فراکسیون ورزش هم در این جلسه 
حضور خواهند داشت چون دو کمیسیون 
ورزش  فراکسیون  و  اصل ۹۰  و  فرهنگی 
پرونده  این  به  شفافیت  راستای  در  همه 
ورود پیدا کردند و در نهایت نتایج نهایی 
در اختیار دستگاه قضایی قرار می گیرد، لذا 
این است  مبنای ما در فراکسیون ورزش 
اصل ۹۰  امروز کمیسیون  اگر جلسه  که 
منتج به نتایج مد نظر بود دیگر جلسه ای 
برگزار نمی شود. در  در فراکسیون ورزش 
غیر این صورت این فراکسیون بعد از پایان 
جهت  مجلس  علنی  جلسات  تعطیلات 
سرکشی نمایندگان به حوزه های اتنتخابیه 

نشستی را تشکیل خواهد داد.
درباره  ورزش  فراکسیون  رئیس 
آخرین اطلاعات از قرارداد ویلموتس گفت: 
طبق اطلاعات به دست آورده ۹۵ درصد از 
کسانی که قرارداد ویلموتس را امضا کردند 
یعنی  نداشتند  انگلیسی  زبان  به  آشنایی 
فدراسیون  رئیس  گفته  بر  بنا  تنها  آن ها 
واضح  باید  کردند.  امضا  را  قرارداد  این 
پاسخ دهند که آیا قرارداد را خوانده و امضا 
موضوع  این  صورت  این  در  که  کرده اند؟ 
نخوانده  را  قرارداد  اگر  دارد.  بحث  جای 
صددرصد  محکوم  هم  کرده اند  امضا  و 
هستند. البته که بعید است آن ها اطلاعی از 
جزئیات قرارداد داشته باشند چون آن زمان 
مترجمی حضور نداشته است. آقایان باید 
در این باره توضیح دهند.فروردین با تأکید 
ویلموتس  قرارداد  غرامت  نباید  اینکه  بر 
باید  گفت:  شود،  پرداخت  بیت المال  از 
متخلفان و کسانی که باعث بروز اشتباهاتی 
و  داده  تاوان  شدند  ویلموتس  قرارداد  در 
غرامت را پرداخت کنند. نباید این پول از 
جیب مردم داده شود. تا زمانی که ما مدافع 
حقوق مردم هستیم اجازه پرداخت غرامت 

از جیب مردم و بیت المال را نمی دهیم.
در  کرد:  تأکید  پایان مجددا  در  وی 
شرایط فعلی نباید بیت المال صرف پرداخت 
اشتباهات افراد شود. باید متخلفان غرامت 

را پرداخت کنند.

وزیر نفت پس از آیین بهره برداری رسمی از طرح های ملی وزارت نفت عنوان کرد: 

مجموع صادرات سالانه گاز، ۱۶ میلیارد مترمکعب
عمر  یک  از  پس  منتقدان  گفت:  نفت  وزیر 
ما  به  بسیاری  موارد  اسلامی  جمهوری  در  خدمت 
اما خیلی  ندارم،  زبان  نیست که من  این  می گویند. 

وقت ها به دلیل مصلحت کشور باید سکوت کنم.
به گزارش وزارت نفت، بیژن زنگنه پس از آیین 
نفت  وزارت  ملی  طرح های  از  رسمی  بهره برداری 
پالایشی  فراگیر  طراحی  درباره  خبرنگاران  در جمع 
این  طراحی  اینکه  بیان  با  و  کرد  اشاره  هم  سیراف 
ما  اگر  تصریح کرد:  است،  بوده  ما  کار  نیز  مجموعه 
به پالایشگاه سازی اعتقاد نداشتیم چطور ۴۸۰ هزار 
سیراف  پالایشگاه های  برای  گازی  میعانات  بشکه 
خوراک  زنجیره  به  اعتقادی  اگر  دادیم؟  اختصاص 
کشور  نیاز  مورد  بنزین  تامین  در  چگونه  نداشتیم 

خودکفا شدیم.
وی با بیان اینکه درباره قانون پتروپالایشگاه ها 
طرح  این  مخالف  مجلس  در  من  می گویند  برخی 
بودم، سندتان چیست؟ افزود: پس از تصویب قانون 
و  کردیم  تصویب  را  آن  آیین نامه های  بلافاصله  ما 
است.  یافته  پایان  آن  فرآیندهای  همه  نیز  اکنون 
پالایشگاه  ساخت  متقاضیان  درخواست  مجموع 
میعانات  و  خام  نفت  خوراک  برای  پتروپالایشگاه  و 
که  است  بشکه  هزار   ۵۰۰ و  میلیون  یک  گازی 
عمدتاً از سوی دولتی ها و نیمه دولتی هاست، از آنجا 
استقبال  آننیز  از  می کند  تامین  را  ملی  مصالح  که 
می کنیم. یعنی بازهم در اینجا بخش خصوصی واقعی 

استقبال نکرده است.
توسعه  صندوق  امنای  هیئت  گفت:  نفت  وزیر 
بپذیرد  می تواند  که  تعهدهایی  زمانبندی  باید  ملی 
بر  ما  اعلام کند که  ما  به  اجرایی  آیین نامه  را طبق 

مبنای آن مجوزها را ارائه دهیم.
کاهش ۲۳ درصدی مصرف سوخت مایع در 

نیروگاه ها
نیز  نیروگاه ها  به  گازرسانی  درباره  نفت  وزیر 
نیروگاه ها  سوخت  درصد   ۴۳  ،۹۲ سال  در  گفت: 
به صورت مایع تامین می شد، ارزش آن مقدار سوخت 
براساس قیمت های آن زمان ۱۸ میلیارد دلار  مایع 
بود، اما در چند سال گذشته )در دولت تدبیر و امید( 
تا  چهار  سالانه  نیروگاه ها  سوخت  تقاضای  اینکه  با 
پنج درصد اضافه شده است، اما ۱۰ درصد سوخت 
نیروگاه ها به صورت مایع است؛ یعنی با اینکه نزدیک 
به ۴۰ درصد تقاضای سوخت نیروگاه ها اضافه شده، 
اما به دلیل افزایش سوخت تحویلی گاز به نیروگاه ها 
مصرف سوخت مایع آنها به ۱۰ درصد رسیده که این 
شرایط هم طبیعی است زیرا در روزهایی از سال که 
شاهد کاهش شدید دمای هوا هستیم و تنها جایی 
که می توانیم تراز مصرف را کنترل کنیم، نیروگاه ها 
هستند زیرا آنها قادر هستند از هر دو سوخت گاز و 

مایع استفاده کنند.
وی ادامه داد: دو سوخته بودن نیروگاه ها به ما 
که  سال  فصول  از  بعضی  در  می دهد  را  امکان  این 
نداریم سوخت  را  خانوارها  مصرفی  گاز  قطع  امکان 
مایع  به جای آن سوخت  و  را قطع کرده  گاز آن ها 
تحویل دهیم که این موضوع هم طبیعی بوده و در 
نیز  نیروگاه ها  تراز گاز  طراحی شبکه گاز و طراحی 

لحاظ شده است.
زنگنه با بیان اینکه نیروگاه ها هم اکنون ذخیره 

همه  گفت:  دارند،  مایع  سوخت  نظر  از  خوبی 
چابهار  و  کنارک  نیروگاه های  جز  ما  نیروگاه های 
از  نیروگاه سهند که  و  به شبکه گاز متصل هستند 
در حال  به شمار می آید  قدیمی کشور  نیروگاه های 

انجام تغییرات لازم برای دوسوخته شدن است.
نیاز ۱۳۰ میلیون مترمکعبی ترکیه به گاز

در  گازی  ذخیره  یک  کشف  درباره  نفت  وزیر 
از  کشور  این  بی نیازی  بر  مبنی  ادعاهایی  و  ترکیه 
گاز ایران توضیح داد: پیش از هر موردی باید به این 
موضوع توجه داشته باشید که باید اعداد دقیق را در 
این باره در اختیار ما قرار دهند، اعدادی که ازسوی 
اعلام  که  آنچه  شود،  تایید  بین المللی  فنی  مراجع 
شده این بود که این ذخیره ۳۲۰ میلیارد مترمکعب 
گاز  مترمکعب  میلیارد  این ۳۲۰  اگر  دارد حال  گاز 
درجا باشد، گاز قابل برداشت آن حدود ۲۲۰ تا ۲۳۰ 

میلیارد مترمکعب می شود.
وی ادامه داد: اگر این عدد را تقسیم بر ۲۰ سال 
روزی  کنید،  روز  بر ۳۶۵  تقسیم  را هم  و ۲۰ سال 
از سوی  گاز می شود؛  مترمکعب  میلیون  تا ۳۵   ۳۰
دیگر باید به این موضوع هم توجه داشته باشید که 
سرمایه گذاری در دریا با عمق ۲ هزار متر هم گران 
نیاز دارد که ان شاءالله  بالایی  بوده و هم به فناوری 
ترکیه با سرعت آن )سرمایه گذاری و توسعه( را انجام 

می دهند.
باشد،  دقیق  اعداد  اگر  کرد:  تصریح  زنگنه 
می توان روزانه ۳۰ میلیون مترمکعب گاز تولید کرد 
که این مقدار هم برای ترکیه مهم است؛ اما براساس 
 ۱۳۰ گاز  به  ترکیه  روزانه  نیاز  داریم  که  اطلاعاتی 
به  را  مقدار  این  بیشتر  که  است  مترمکعب  میلیون 
نسبت ۲.۵ به یک از روسیه و ایران و مقدار کمی از 

جمهوری آذربایجان وارد می کند.
مجموع صادرات سالانه گاز، ۱۶ میلیارد 

مترمکعب
گاز  صادرات  سالانه  مجموع  درباره  نفت  وزیر 
به  ما  گاز  صادرات  مجموع  امسال  گفت:  نیز  ایران 
ترکیه  البته  می رسد،  مترمکعب  میلیارد   ۱۶ تا   ۱۵
همان طور که می دانید ۲ تا ۲.۵ ماه به دلیل حادثه ای 
که به وجود آمده بود گاز دریافت نکرد، به عراق هم 
که  گاز صادر می شود  مترمکعب  میلیون  روزانه ۵۰ 
در زمستان گاز کمتری از ما می خرند، به ارمنستان 
هم مقداری گاز صادر می کنیم، برای صادرات گاز به 

پاکستان هم اعلام آمادگی کرده ایم.
گاز طبیعی  به صورت  گاز  درباره صادرات  وی 
دلیل  به  داد:  توضیح  نیز  )ال ان جی(  شده  مایع 
ال ان جی  واحدهای  نتوانستیم  تحریم ها  اعمال 
واحدهای  به دنبال ساخت  اما  توسعه دهیم،  را  خود 
مینی ال ان جی رفتیم که از نظر فناوری عملی بود، 
بودن قیمت جهانی  پایین  به دلیل  منتهی هم اکنون 
در  سرمایه گذاری  به  علاقه ای  خصوصی  بخش  گاز، 
واحدهای مینی ال ان جی ندارد و برای ما هم ساخت 

این واحدها توجیه اقتصادی ندارد.
از  استفاده  به دنبال  که  این  بیان  با  زنگنه 
داخلی  مصارف  برای  ال ان جی  مینی  واحدهای 
هستیم و راه آهن و لوکوموتیوها بهترین محل مصرف 
برای مینی ال ان جی ها هستند، گفت: گاز را می توانیم 
در ایستگاه های راه آهن به ال ان جی تبدیل کرده و به 
آنها تحویل دهیم، این موضوع سبب می شود تا آنها 
ما صرفه  برای  که  نکنند  مصرف  گازوئیل  دیگر  هم 
اقتصادی دارد. درباره استفاده کامیون ها از واحدهای 
مذاکراتی  نیز  خود  سوخت  برای  مینی ال ان جی 

داشته ایم.
وی با بیان این که اولویت نخست برای استفاده 
هستند،  لوکوموتیوها  ال ان جی  مینی  واحدهای  از 
در  جی  مینی ال ان  واحد  چند  می توانیم  افزود: 
با  مذاکره  حال  در  که  بسازیم  راه آهن  ایستگاه های 
راه و  با وزارت  اینکه  راه آهن هستیم، ضمن  شرکت 
کدام  هر  البته  داشته ایم.  توافق هایی  هم  شهرسازی 
از ما وظایفی در این باره دارد، ما )وزارت نفت( باید 
سرمایه گذاران را برای انجام این کار تشویق کنیم و 
مشوق هایی به آنها بدهیم و راه آهن هم باید مخازن 
و  بسازد  ورودی  کنار  و  لوکومتیوها  روی  ال ان جی 

سوخت دیزل ها را اصلاح کند.
پارس جنوبی دیگری نداریم

ششم  لوله  خط  رسمی  افتتاح  درباره  زنگنه 
سراسری و اهمیت آن توضیح داد: خطوط لوله ششم 
و  انتقال  شبکه  پایداری  به منظور  سراسری  نهم  و 
خطوط،  این  ساخت  با  است.  شده  ساخته  صادرات 
از نظر پایداری انتقال، دیگر همه اتکایمان به خطوط 
منطقه مرکزی نیست و حداقل از دو طریق می توان 
از  هم  خوزستان  استان  البته  شد.  متصل  مراکز  به 
روبه روست  گاز  کمبود  با  که  است  مناطقی  جمله 
دو  از  را  عراق  به  گاز  صادرات  امکان  اینکه  ضمن 

مسیر برای ما فراهم کرد.
وی از دیگر اقدام های اثرگذاری که در چندسال 
گذشته برای پایداری شبکه گاز انجام شده را اتصال 
خط دامغان - نکا - ساری و تقویت شبکه گازرسانی 
برای  که  فعالیت هایی  گفت:  و  کرد  اعلام  گیلان 
پایداری شبکه انتقال گاز انجام می شود باید استمرار 
در  گاز  تقاضای  و  نیازها  با  متناسب  تا  باشد  داشته 
باشیم که شبکه ما  مناطق مختلف اطمینان داشته 
جواب می دهد؛ در واقع تنها توجه مان به تولید نباشد.

در  صرفه جویی  بر  دوباره  تاکید  با  نفت  وزیر 
مصرف گاز تصریح کرد: ما پارس جنوبی دیگری در 
کشور نداریم که توسعه دهیم، ما باید همین منابع 
تا  بهینه مصرف کنیم  اختیار داریم  را که در  گازی 

بتوانیم کشور را توسعه دهیم.
خانگی،  گاز  مصرف  اینکه  به  اشاره  با  زنگنه 
صنایع و نیروگاه های ما بسیار بالاست که باید کنترل 
تا حداقل ۵۰  می تواند  نیروگاه ها  بازده  افزود:  شود، 
گازی  مقدار  همین  با  واقع  در  یابد،  افزایش  درصد 
می توانند  درصد   ۵۰ از  بیش  می گیرند  تحویل  که 
بازده، خروج  بهبود  به  تولید کنند که مشروط  برق 
نیروگاه های قدیمی از مدار و سیکل ترکیبی کردن 

نیروگاه های موجود است.
امتیازی به چینی ها ندادیم

گازی  میدان  تکلیف  تعیین  درباره  نفت  وزیر 
فرزاد بی هم با بیان اینکه قرارداد این میدان به زودی 
از  پس  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  می شود  امضا 
انتشار خبری مبنی بر توافق ۲۵ ساله ایران و چین 
کنار  ایران  نفتی  پروژه های  از  چینی ها  شد  گفته 
گذاشته شده اند، گفت: من متوجه نمی شوم چرا در 
این کشور درباره چین این قدر حساسیت ایجاد شده 
است. به نظرم این حساسیت را خارجی ها در مردم 
ادعا  فردی که  یکبار هم گفته ام هر  ایجاد کرده اند، 
خیلی  کرده ایم  امضا  چین  با  که  قراردادی  می کند 
بد و یکطرفه است خودش بیاید و همان قرارداد را با 
ما امضا کند، اگر انگلیسی ها می گویند این قراردادها 
بد است خودشان بیایند عین همان قرارداد را با ما 

امضا کنند.
وی تاکید کرد: ما در بحث های نفتی به جایی 
که  کردند  تمایل  اظهار  دو طرف  نداده ایم،  امتیازی 
فعالیت  به  متمایل  افراد  با  حاضریم  کنند  کار  باهم 
در بخش نفت، گاز و پتروشیمی کار کنیم، اما درباره 
چین نه ما تعهدی کردیم و نه آنها، هر دو ابراز تمایل 

و علاقه برای همکاری داشتیم.
هر  گفته ام  هم  پیش تر  کرد:  تصریح  زنگنه 
بخواهد  اگر  قدس  اشغالگر  رژیم  جز  به  کشوری 
دولت  رئیس  من  کند،  کار  ما  با  و  بیاید  می تواند 
نیستم، اما می گویم. مگر آنها نمی گویند خیلی امتیاز 
دادید، خودشان بیایند و مانند همان قرارداد را با ما 
امضا کنند تنها نام آن کشور را برمی داریم و نام آنها 

را به جای آن می نویسیم.
گاز مایع و توزیع آن میان خانوارها

)ال پی جی(  مایع  گاز  توزیع  درباره  نفت  وزیر 
درصد  پنج  حدود  هم اکنون  اینکه  به  اشاره  با  هم 
 ۱.۳( نفر  میلیون   ۴ که شامل  ما  از جمعیت کشور 
استفاده  طبیعی  گاز  از  می شود  خانوار(  میلیون 
 ۳ ماهانه  خانوار  هر  به  اگر  کرد:  تصریح  نمی کنند، 

داده شود  )هر کپسول ۱۱ کیلو( تخصیص  کپسول 
ماهانه ۴۳ هزار تن می شود، ما اکنون روزانه ۵ هزار 

تن کپسول توزیع می کنیم اما کم می آید.
گاز  کرده ایم  تضمین  ما  اینکه  بیان  با  وی 
را  ندارند  دسترسی  گاز  شبکه  به  که  خانوارهایی 
روزی  با  خانوارها  این  نیاز  داد:  ادامه  کنیم،  تامین 
۱۳۰۰ تن کپسول تامین می شود اما ما روزانه ۵ هزار 
شویم  مطمئن  باید  می کنیم،  توزیع  آنها  میان  تن 
اختیار  در  ماهانه  که  را  کپسولی  سه  این  حداقل 
خانوارها قرار می دهیم دست مصرف کنندگان واقعی 
برسد، از این رو در حال تاسیس شبکه ای برای توزیع 

ال پی جی هستیم.
بر  افزون  خانوارها  این  اینکه  بیان  با  زنگنه 
پخت وپز  مختص  که  کپسول  سه  ماهانه  دریافت 
است ماهانه برای گرمایش نیز سوخت مایع دریافت 
می کنند، افزود: اما مسئله این است که ما هر چقدر 
هم گاز مایع توزیع می کینم همچنان با کمبود روبه رو 
می شویم از این رو این بخش نیازمند مدیریت است، 
نمی گویم همه اینها قاچاق است، امکان دارد بخشی 
از این سوخت در مناطق مرزی برای قاچاق استفاده 
غیرمجاز  مصرف  برای  هم  آن  از  بخشی  اما  شود، 
خودروهاست، به دلیل خطرناک و غیراستاندارد بودن 

می گویم مصرف غیرمجاز است.
محصولات پتروشیمی و عرضه در بورس

زنگنه درباره بازرگانی محصولات پتروشیمی نیز 
پتروشیمی  محصولات  بازرگانی  مسئول  من  گفت: 
)صمت(  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  نیستم، 
مقام  فرمایش  از  پس  اما  است،  بخش  این  مسئول 
معظم رهبری من از همکارانم در شرکت های تولیدی 
خواهش می کنم اگر مشکلی در این بخش وجود دارد 
همه  هستند  موظف  آنها  زیرا  کنند  برطرف  را  آن 
کنند؛  عرضه  بورس  طریق  از  را  خود  محصولاتش 
نیمایی  بازار آزاد و  ارز  منتهی وقتی که بین قیمت 
تفاوتی به وجود می آید، عده ای مواد اولیه را از بورس 
نمی کنند،  عرضه  واقعی  تولیدکننده  به  و  می خرند 
واقعی  تولیدکننده  رخ می دهد  اتفاق  این  که  زمانی 

دچار مشکل می شود.
تولید   ،۹۷ سال  در  نمونه  برای  گفت:  وی 
محصول پت ۱۵۰ هزار تن بود، اما به دلیل اختلاف 
قیمت ارز بازار آزاد و نیمایی، تقاضا برای این محصول 
به ۳۰۰ هزار تن رسید، همین که قیمت عرضه در 
بورس مانند قیمت بازار شد، تقاضا هم متعادل و به 

همان حدود ۱۵۰ هزار تن بازگشت.
وزیر نفت تصریح کرد: کاری که ما می توانیم 
انجام دهیم )البته اگر ستاد تنظیم بازار به ما اجازه 
با  پایین دستی  تولیدکنندگان  این است که  دهد( 
کنند،  امضا  بلندمدت  قرارداد  کالا  عرضه کنندگان 
و  باشد  بورس  براساس  محصولات  پایه  قیمت  اما 
البته  بگیرند،  را مستقیم تحویل  توافق شده  مقدار 
وجود  فسادهایی  هم  بخش  این  در  است  ممکن 
بازار  تنظیم  ستاد  حتم  به طور  که  باشد  داشته 
براساس  اکنون  زیرا  دهد  مجوز  باره  این  در  باید 
از  تنها  باید  پتروشیمی  محصولات  همه  قانون، 
طریق بورسدر اختیار خریدار قرار گیرد و هیچ راه 
از آن وجود ندارد، مسئول ساماندهی  دیگری غیر 

بورس هم وزارت صمت است.
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روزنامه صبح ایران

 افزایش تخلفات 
در خرید و فروش وام

تندگویان علت توقف ثبت نام »وام ازدواج« را اعلام کرد:
همتی: بین ۲۵۰ صادرکننده متخلف، 

کارتن خواب هم هست
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مارک  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
ویلموتس و وکلایش که در طرف مقابل ایران 
ناعادلانه  که  هستند  ما  دشمن  ایستاده اند 
جلسه  در  سلطانی فر  گرفتند.مسعود  حکم 
رسیدگی کمیسیون اصل نود مجلس شورای 
اسلامی درباره قرارداد ویلموتس اظهار داشت: 
و  نود  اصل  کمیسیون  محترم  اعضای  از 
نمایندگان کمیسیون فرهنگی و کمیته تربیت 
وزارت  معاونان  بدنی مجلس شورای اسلامی، 
سابق  رئیس  و  رئیسه  هیأت  اعضای  ورزش،؛ 
فدراسیون برای حضور در این جلسه تشکر می کنم. ایام سوگواری سالار شهیدان را تسلیت 
گفته و امیدوارم بتوانیم از فیوضات این ایام استفاده کنیم. وی افزود: نباید فراموش کنیم با 
تمام اتفاقاتی که افتاده و حکم ناعادلانه و غیرطبیعی که علیه فوتبال کشور و فدراسییون 
فوتبال صادر شده باید بگوییم هنوز وسط کار هستیم و با وجود صدور حکم کمیته تعیین 
وضعیت فیفا برای تجدید نظر دو مرحله بسیار جدی پیش رو داریم.سلطانی فر گفت: این حکم 
قطعی نیست و اگر در دادگاه CAS نتیجه نگیریم می توانیم به دادگاه فدرال سوئیس اعتراض 
کنیم.وی گفت: اکنون باید منتظر دریافت گراندز رای باشیم تا ببینیم قاضی کمیته تعیین 
وضعیت فیفا طبق چه بحثی چنین رای ناعادلانه ای صادر کرده آیا عدم انجام تعهدات طرفین 
دلیل این موضوع بوده یا اینکه تاخیری که ما در پرداخت پول به ویلموتس داشتیم سبب 
شده چنین رایی صادر شود. باید مشخص شود قاضی طبق کدام بند قرارداد رای داده است. 
البته مواردی هم وجود دارد که سبب می شود دست فدراسیون فوتبال برای اعتراض پر باشد. 

مصوبه  اقتصاد،  وزیر 
مجوز  صدور  در  تسریع 
جاده ای  رفاهی  مجتمع های 
و  راهداری  سازمان  به  را، 
ابلاغ  ای  جاده  نقل  و  حمل 

کرد.
وزیر  دژپسند،  فرهاد 
هیئت  رئیس  و  اقتصاد 
تسهیل  و  زدایی  مقررات 
صدور مجوزهای کسب و کار، 
مصوبه این هیات مبنی بر تسهیل و تسریع در صدور مجوز مجتمع های رفاهی جاده ای را 

به سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای ابلاغ کرد.
برنامه ریزی و مدیریت منابع وزارت راه و شهرسازی  بر اساس این مصوبه، معاونت 
موظف شد ظرف دو هفته دستورالعمل صدور مجوز احداث و بهره برداری از مجتمع های 
دهد.  ارائه  اقتصاد  وزارت  به  و  کرده  تنظیم  را  مشارکتی  آزادراه های  در  رفاهی  خدمات 
اتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون هم در این زمینه باید با وزارت راه و شهرسازی همکاری 

کنند.
مطابق این مصوبه، همچنین سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای نیز موظف شده 
تأسیس مجتمع های خدمات  تقاضای  بارگذاری اطلاعات موجود در خصوص  بر  تا علاوه 
رفاهی بین راهی در درگاه ملی مجوزها، ظرف یک ماه پیشنهادات خود در خصوص تسریع 

و تسهیل در صدور مجوز این نوع از کسب و کارها را به وزارت اقتصاد اعلام کند.

ادعای جدید وزیر ورزش 
درباره پرونده ویلموتس

تسریع در صدور مجوز 
مجتمع های بین راهی 

وزیر اقتصاد دستور داد؛حکم ناعادلانه ویلموتس در مقابل ایران
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